



~ 1(1) ~

Protokoll nr 6 fört vid styrelsemöte 2023-02-28. Plats: Via teams.

Närvarande: Stefan Sedin, Catharina Karlstrand, Stefan Perdahl, Ulrika Eriksson, Henrik Lindqvist, Erik Albinder, och Lars Evert Nilsson.

1. Mötet öppnades av ordförande Stefan Sedin.
2. Till sekreterare för mötet valdes Lars Evert Nilsson.
3. Till justerare för mötet valdes Ulrika Eriksson.
4. Dagordningen godkändes.
5. **Föregående protokoll:** Lars Evert redogjorde för distriktets tidtagarutrustning. Det måste till ett "avtal" med SSSF angående deras "lån" av vår utrustning. Stefan Sedin får i uppgift att ta kontakt med Ulrika Öberg. Erik Albinder ska ta kontakt med Lisa Gjersvold angående höstläger. Därefter lades föregående protokoll till handlingarna.
6. **Ekonomi:** Vi har fått in bidrag från SSSF för vår verksamhet. Vi har en mycket stabil ekonomi.
7. **NUS-tävlingen på torget en JH-cup?:** Eftersom antalet deltagare var begränsat till 50 kunde inte alla från distriktet vara med i tävlingen. Den kan därmed ej räknas in i JH-cup.
8. **JH-cup nästa säsong:** För att säkra upp att våra ungdomar får tillräckligt med tävlingar under nästa säsong bör distriktet försöka få till tävlingar i hela regionen. Det skulle kunna ske genom att Tullus och Biathlon Östersund bildade en grupp som kunde genomföra JH-tävling i tex Hede. Klubbarna får i uppgift att höra om intresse finns i respektive förening.
9. **Utvärdering av Riksfinalen:** Erik Albinder redogjorde för genomförandet av Riksfinalen i Sveg. Det var en del missförstånd. Dessa misstag kommer ej att upprepas vid nästa Riksfinal. JH hade stora framgångar i tävlingen. Synd att inget skrevs om tävlingen i lokaltidningarna. Stefan Sedin ska prata med Lisa om man ska göra en utvärdering bland våra ledare.
10. **Inköp av kläder till ungdomar:** Beslut att Lisa Gjersvold får köpa in kläder som ska användas av våra JH-ungdomar. Det är 20 st tävlingsdressar och 20 västar för en summa på ca 50000 kr. Dessutom får hon i uppgift att även köpa in 100 mössor och 100 pannband.
11. **Övriga frågor:** Håkan Blidberg har anmält intresse att starta en träningsgrupp för våra juniorer och seniorer. Gruppen kommer riktas både till de som går gymnasier eller deltar i andra träningsgrupper eller står helt utanför någon form av träningsgrupp. Han kommer att bjudas in till nästa styrelsemöte så vi kan diskutera hur vi går vidare.
12. Nästa möte: Tisdag 18/4 kl. 19.00 via teams.